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西安植物园国家重点保护野生植物资源引种研究

祁云枝

（陕西省西安植物园，陕西省植物研究所，西安 710061）

摘要： 

摘要：本文结合珍稀濒危植物迁地保护的意义，概述了国家重点保护野生植物资源状况，对西安植物园多年来迁地

保护的62种稀有濒危植物进行了引种适应性评价，并提出了植物园对于国家重点保护野生植物资源的保护对策。 
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A Brief study on the Introduction of National Key Preserved Wild Plant Resources in 
Xi’an Botanical Garden

QI yun-zhi 

(Xi’an Botanical Garden of Shaanxi Province, Institute of Botany of Shaanxi Province, Xi’an 710061) 

Abstract: 

stract: Combined with the importance of the migration conservation of rare and endangered plants ,this 
paper outlined the existence of these plants and the introduction results of the national key preserved 
wild plants in Xi’an Botanical Garden in ex-situ conservated 62species. It also proposed protection 
method for these plants in botanical gardens.

Keywords: Key words: rare and endangered plants, Xi’an Botanical Garden, ex-situ conservation, 
introduction review   
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